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Abstract (en)
[origin: US2018113423A1] Timepiece movement including a flexible strip resonator cooperating with a magnetic escapement mechanism, wherein
an escape wheel set includes tangential magnetized areas repelling first magnetized areas of an inertial element of the resonator, this movement
includes isochronism correction means combining the first magnetized areas and compensating magnets on the escape wheel set, each arranged
in proximity to a tangential magnetized area and producing a leakage field in a different direction from that of the field of the tangential magnetized
area, the leakage field intensity being low compared to that of the field of the second tangential magnetized area, and this leakage field interacting
with one of the first magnetized areas to produce a low variation in the operation of the resonator mechanism.

Abstract (fr)
Mouvement (1000) d'horlogerie, comportant un résonateur (100) à lames flexibles (13) coopérant avec un mécanisme d'échappement (200)
magnétique, dont un mobile d'échappement (20) comporte des zones aimantées (25) tangentielles repoussant des premières zones aimantées
(15) d'un élément inertiel (10) du résonateur (100), ce mouvement (1000) comporte des moyens de correction d'isochronisme combinant ces
premières zones aimantées (15) et des aimants compensateurs (27) au niveau du mobile d'échappement (20), chacun agencé à proximité d'une
zone aimantée tangentielle (25) et exerçant un champ de fuite dans une autre direction que celle du champ de la zone aimantée tangentielle (25),
l'intensité du champ de fuite étant faible par rapport à celle du champ de la zone aimantée tangentielle (25), et ledit champ de fuite interagissant
avec une des premières zones aimantées (15) pour produire une faible variation de marche du mécanisme résonateur (100).
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